

Møtereferat

Aktivitet: Styremøte IF Frøy
Innkalt: Haakon Selje, Gunnar Landa, Arne Hanssen, Vidar Handal, Geir Westgaard, Christin Becker, Tor Magnus Kolflaath, Wenche Madsen Eriksson, Jørn Michalsen, Nina Grude, Celine Solheim, Geir Tresselt, Bjørn Strøm
Dato: Torsdag 20. oktober 2016
Tid og sted: kl. 17.00. Ekeberg, Osloidrettens hus
Innkalt ved: Jørn Michalsen

	Saksliste:	Ansvar
1.	<p>Velkommen Godkjenning av referat fra siste styremøte. <i>Vedtak: Referatet blir godkjent.</i></p> <p>Planlegging ritt 2017 Ritt- og arr.komiteen skal gjennomføre et eget seminar på Sørmarka 4. og 5. november med fokus på organisasjonen og dokumentasjon at roller og oppgaver. Sentrale tillitsvalgte vil bli invitert på lørdag. Her evaluerer vi også 2016 sesongen, og ser fremover.</p> <p>Frøy har uttalte ambisjoner om å søke om å kjøre NC- syklekross i 2017. Komiteen anbefaler ikke dette da vi først ev. bør kjøre et mindre ritt for å høste erfaringer. Nina G. peker videre på at det blir for mye press på sentrale resurser i komiteén, og at dette ikke kan fortsette. Ut fra situasjonen foreslås det å gjennomføre fire ritt neste år, <i>Kalas-cup, Terrensykelrittet, Grand Fondo Don Pedro og Oslo Landeveiscup.</i> Jørn peker på at dersom vi skal gjennomføre planene om Nordisk Mesterskap – Master 2018 må vi i 2017 kjøre et master-cupritt for å få på plass løype og organisasjon. Litt diskusjon rundt dette. <i>Vedtak: Ritt- og arr.komiteen må på Sørmarka-seminaret 4. november klargjøre om vi skal søke om å kjøre et master-ritt på landevei 2017. Det er bred enighet i styret om at planene om et eget syklekross-ritt foreløpig settes på vent.</i></p> <p>Innspill fra ungdomsgruppa Vi har fått et innspill fra ungdomsgruppen med konkrete spørsmål og betraktninger som de ber om en skriftlig tilbakemelding på. Styret diskutere de ulike punktene. <i>Vedtak: Jørn gir en skriftlig tilbakemelding om at vi har diskutert innholdet, og at dette vil bli tatt videre i et møte med Jørn M, Vidar H, og representanter fra ungdomsgruppen.</i></p>	<p>Jørn/ Alle</p> <p>Nina/alle</p> <p>Vidar/Jørn/alle</p>

<p>Valgkomiteens arbeid mot årsmøtet – rekruttering av tillitsvalgte Valgkomiteen ved Lene Ø. og Bjørn S. presenterer jobben så langt. Har vært i kontakt med alle tillitsvalgte og identifisert hvilke roller som må fylles. Komiteen har en del navn klar, videre jobb vil være å få på plass hovedstrukturen. Styret hjelper til med en spontan idé-dugnad for å få flere navn på blokka over personer som bør kontaktes. Arne H. spiller inn et forslag om at styret, som i dag har ansvar for å sette sammen en valgkomite, istedenfor bør gå ut i organisasjonen og be de ulike gruppen peke ut representanter for <i>sin</i> del av klubben. Dette gjør at vi får en bredere sammensetning av valgkomiteen, og at denne da bedre representerer helheten i klubben. Det pekes på at en også trenger folk i komiteen som har hatt sentrale verv og som vet mer om hvilke type personer en leter etter.</p> <p>Styret diskuterer også at en ser at arbeidsmengden på sentral tillitsvalgte nå er så stor at en bør se på muligheter for å betale for enkelte tjenester, og om det vil være mulig å søke på midler for å få dekket noe av slike utgifter.</p> <p><i>Vedtak: Styret vil delegere noe av ansvaret med å peke ut medlemmer til valgkomiteen til ulike grupper i vår organisasjon.</i></p>	<p>Bjørn/alle</p>
<p>Budsjettarbeid 2017 Styret må få inn konkrete ønsker fra det som trenger midler, landevei, terreng, ungdom, og master. <i>Vedtak: Vidar H. og Gunnar L. har det overordnede ansvaret for at dette blir gjort.</i></p>	<p>Jørn/alle</p>
<p>Rekruttering av nye medlemmer Tirsdag 8. november vil det bli kalt inn en del folk for å finne mer ut om hva vi kan gjøre for å øke rekrutteringen til klubben. Geir W. har ansvaret for seansen.</p>	<p>Jørn/Geir W/ Geir T/alle</p>
<p>Samarbeid med Bækkelaget Bekkelaget skole har et tiltak de kalle for «Friday fun», der de arrangerer ulike tiltak for å rekruttere folk inn i idretten, eller bare for å ha det gøy. Celine S. har veldig lyst å bidra med noe sykkelrelatert. <i>Vedtak. Styret synes dette er en supert tiltak og gir Celine S. ansvaret med å følge dette opp videre.</i></p>	<p>Celine/alle</p>
<p>Elitesatsing 2017 Siden dette er et viktig punkt og Gunnar L./Vidar H./Haakon S. ikke er tilstede utsettes behandlingen av dette til neste møte. Styret diskuterer Arne H. sitt innspill om lav deltakelse av eliterytter på våre klubbmesterskap, og at dette eks. bør kontraktfestes. Det diskuteres kontrakter og at utferdigelsen av disse er noe som styret bør involveres i. Celine S. spiller inn at en i kontraktene i dag ikke har egne punkter der en klargjøre hva som tillates av eksterne sponsorer, og eks. om en har lov å bruke private sponsormerker på tøy og utstyr som en bruker i ritt og på trening. <i>Vedtak: Kontrakter tas med som en del av behandlingen av elitesatsingen 2017 på neste styremøte.</i></p>	<p>Gunnar/Vidar/ Haakon/Chris/ alle</p>

	<p>Klubbkveld 14. november Vi satser på å arranger en vanlig klubbkveld etter mønster fra i fjor. Jørn M undersøker om Gunnar Kagge kan komme å holde et foredrag om sine opplevelser på sykkelsete. Jørn M. tar ansvar for å bestille Oppsal Samfunnshus.</p> <p>Kandidater til Årets prestasjon og Årets ungdomsutøver Vi utsetter behandlingen av denne til neste styremøte.</p>	Nina/Arne/Jørn/alle
2.	<p>Rapport/innspill fra Terrenkkomiteen – herunder "elite" <i>Vidar H. ikke tilstede.</i></p> <p>Rapport/innspill fra Landeveiskomiteen – herunder "elite" <i>Gunnar L. ikke tilstede.</i></p>	Vidar Gunnar
3.	<p>Rapport/innspill fra ritt og arrangementskomiteen <i>Se punkt 1.</i></p> <p>Rapport/innspill fra markedskomiteen <i>Tor Magnus K. ikke tilstede.</i></p> <p>Rapport/innspill fra rekrutteringsansvarlig <i>Se punkt 1.</i></p> <p>Rapport/innspill fra draktansvarlig <i>Draktsituasjonen er litt i limbo, så lenge en ikke har klargjort dato for skifte til nytt design. Avventer avklaring rundt dette til neste styremøte der design vil bli behandlet.</i></p> <p>Rapport fra Styrkeprøven <i>Ikke behandlet.</i></p>	Nina Tor Magnus Geir Christin Ivar
4.	<p>Økonomi – budsjett – medlemskap – administrative oppgaver Wenche går gjennom postene. Konklusjon: vi har kontroll, og det vil bli et overskudd.</p>	Wenche/alle
5.	<p>Hovedleder informerer og spør – innkomne saker</p>	Jørn/alle
6.	<p>Datoer for møter og representasjonsoppgaver – plan fremover <i>Forslag styremøter:</i></p> <p>Mandag 5. desember Torsdag 19. januar Tirsdag 31. januar Årsmøte: Torsdag 14. februar Årsmøte Region Øst/Regionsamling: Fredag 3. og lørdag 4. februar Arrangørmøte NCF: Lørdag 28. januar</p>	Alle
7.	<p>Eventuelt</p>	Alle